
 

Postbus 44, 4660 AA Halsteren  

E-mail   :      dorpsraadhalsteren@gmail.com 

Ledenvergadering         Website:      www.dorpsraadhalsteren.nl 

 

 
BESLOTEN VERGADERING 
Datum, tijd en plaats: 8 januari 2015 om 19.30 uur in ontmoetingscentrum de Wittenhorst  
Aanwezig: Geert Baartmans, Jos van Buijten, Wout Huijgens, Cees van Tiggelen, Wim Buijs, Jan van Trijen, Wim Nout, Wim Stassen, Peter Hogerheijde, Nico van Vliet, 
Eugène Van den Eijnden, Ad van de Vrede en Piet Soffers 
Afwezig m.k.: Cora Hoogcarspel     

 

 Onderwerp Inhoud Besluit Actie 
1 Opening  Door de voorzitter Geert Baartmans   

2 Ontwikkelingen nieuwe zaken Nieuwe secretaris Er is tot op heden nog geen opvolger gevonden. Voorlopig neemt Piet 
Soffers de honneurs waar. Hij verzorgt voorlopig de uitnodigingen en 
verslagen van de bestuurs- en ledenvergaderingen en zal 
communiceren met diverse instanties, zoals gemeente, verenigingen, 
pers ed. Peter Hogerheijde heeft deze mutatie reeds doorgegeven 
aan de gemeente plus de achterban. 
Diverse mogelijkheden zullen ingezet worden om met spoed een 
nieuwe secretaris te vinden: 

1. Piet plaatst een vacature op www.vipbozstb.nl;  
2. Een eerder geplaatste oproep herhalen in de Halsterse krant 

en tevens in de Bode en Gazet Bergen op Zoom;  
3. De leden blijven zeer actief zoeken. 

Betreffende punt 3 is het verstandig om ervoor te zorgen dat de 
bezetting van de Dorpsraad (bestuur en leden) optimaal blijft om een 
goed functioneren van de Dorpsraad te kunnen blijven garanderen!!! 

 
 
 
 
 
 
 
Piet 
12-1-
2015 

3 Wat verder der tafel komt  Punten ingebracht door Dirk van 
Hulst 

 
 
 
 
 
 
 
 Basketpalen Verbeekhof 

 Dirk van Hulst heeft besloten om geen lid van de Dorpsraad te 
worden. Per abuis was hij nog wel uitgenodigd voor deze 
vergadering en heeft derhalve aangegeven om om 20.00 uur aan 
te schuiven en heeft tevens enkele bespreekpunten ingebracht. 
Eigenlijk kan dit niet omdat hij geen lid is van de Dorpsraad. In 
vervolg dienen dergelijke vragen volgens de regels ingeleverd te 
worden: via het contactformulier op de website of via de mail en 
minimaal 1 week van te voren. Vervolgens wordt besloten zijn 
vragen te behandelen in de rondvraag van de openbare 
vergadering. 

 Het ontstane probleem rondom de basketbalpalen in het 
Verbeekhof zal tijdens de besloten vergadering besproken 
worden en niet in het openbare gedeelte. Dit punt is ingebracht 
door Ad van de Vrede. 
In het Verbeekhof staan basketbalpalen waarvan sporadisch 
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gebruik gemaakt wordt door twee jongens, en bovendien weinig 
gebruikt, omdat de buurt niet kinderrijk is. Toch geeft de buurt 
geeft aan dat ze hiervan last ondervinden. 
De werkgroep van de Schelpstraat heeft daar het speeltuintje 
naar ieders tevredenheid opgeknapt, en wensen verdere 
verbetering van de omgeving van dit speeltuintje. 
Om die werkgroep tegemoet te komen is het idee geopperd om 
de basketpalen vanaf het Verbeekhof te verplaatsen naar de 
Schelpstraat. Bovendien zijn de twee jongens, die wel gebruik 
maken van deze palen, benaderd met de vraag of zij een 
probleem hebben met de verplaatsing en of zij dan de jeugd 
rondom de Schelpstraat les willen geven. Zij reageerden hierop 
positief. 
Het verzoek voor de verplaatsing werd bij de gemeente gelegd, 
maar de gemeente gaat hier niet mee akkoord: je haalt hiermee 
een speelvoorziening weg in die wijk en krijg je dan moeilijk terug. 
De vraag van Ad van de Vrede is of de Dorpsraad in deze 
problematiek iets kan betekenen. 
De Dorpsraad ziet voordelen in de verplaatsing, zowel voor 
Verbeekhof als voor de Schelpstraat en zal daarom dit punt 
meenemen in het gesprek met de wethouders d.d. 2-2-2015. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Geert 
en Piet 

4 Rondvraag/mededelingen Wout Huijgens  Wout Huijgens deelt mede dat de Stichting Antoniusmolen een 
groot verlies heeft geleden door het toch nog vrij plotseling 
overlijden van Jan Aarden. Wout neemt tijdelijk het 
penningmeesterschap over. 

 Wout Huijgens deelt mede dat hij namens Heemkundekring 
Halchterth zitting neemt in het bestuur van de Stichting de 
Brabantse Wal. Voordeel is dat de Dorpsraad nu ook een 
contactpersoon heeft bij laatstgenoemde stichting. 

 

 
OPENBARE VBERGADERING 
Datum, tijd en plaats: … om 20.00 uur in ontmoetingscentrum de Wittenhorst  
Aanwezig: Erik Verbogt (LL), Piet Roosendaal (GBWP), Dirk van Hulst. 
Afwezig m.k.: Jack Backx (CDA).  
      

 Onderwerp Inhoud Besluit Actie 
1 Opening  Door de voorzitter Geert Baartmans   

2 Notulen ledenvergadering d.d. 6-
11-2014 

Het verslag is u reeds toegezonden 
Voorgesteld wordt deze conform vast te 
stellen 

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 

 

3 Ontwikkelingen nieuwe zaken 1. Vogelenzang (nieuwe 
ontwikkelingen?) 

 
 
 

1. De Winkeliersvereniging heeft een brief gestuurd naar de raadsleden 
betreffende de herinrichting van de Dorpsstraat. Zij geven nogmaals de 
noodzaak aan om de doorgang van de Dorpsstraat naar de nieuwe 
parkeerplaats open te houden. Zij nodigen de gemeenteraadsleden uit 
om persoonlijk contact op te nemen met de winkeliersvereniging en ter 

 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2. Waterlinie  waterspeelplaats 

(status overleg) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3. Zwembad (vervolg?) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4. Participatie-projecten (Het groene 

hart /  Frankenberg) 

plaatse kennis te komen nemen van de problematiek. 
De Dorpsraad ondersteunt de zienswijze van de Winkeliersvereniging 
en heeft dat reeds kenbaar gemaakt bij de gemeenteraadsleden 
middels een schrijven d.d. 16-09-2014. 
Door de gemeente is al toegezegd dat er in de toekomst zeker nog 
overleg zal plaatsvinden over de verkeerscirculatie rondom de 
Dorpsstraat en de vernieuwde parkeerplaats. 
De vergadering acht het dan ook niet noodzakelijk nu, n.a.v. de brief 
van de winkeliersvereniging, een reactie te sturen richting 
gemeenteraad. Maar mocht de winkeliersvereniging in de nabije 
toekomst ondersteuning nodig hebben in deze problematiek, dan 
kunnen ze een beroep doen op de Dorpsraad. 
Piet zal dit communiceren met de winkeliersvereniging.  

2. Sinds april 2014 (presentatie tijdens de jaarvergadering van de 
Dorpsraad) is er al contact met Cees de Korte, maar de voortgang in dit 
traject verloopt erg traag. De stand van zaken is volgens de laatste mail 
van Cees de Korte aan de Dorpsraad (14-12-2014) als volgt:  
Begin november is er een overleg geweest met eigenaren in het gebied, 
gemeente en waterschap. Daar eerst eens met elkaar besproken wat er 
speelt in het gebied de Melanen en de samenhang van de onderdelen. 
In dit overleg kwam ook aan de orde wat het doel is, de locatiekeuze, de 
ontsluiting en nog een aantal zaken. Hier is de architect Marco 
Vermeulen mee aan de slag gegaan. Hij gaat de gegevens uit dit 
overleg verzamelen en in beeld brengen zodat we een goed vertrekpunt 
hebben voor een volgend overleg met belanghebbenden. De bedoeling 
is om dit begin volgend jaar te gaan organiseren. Ik zal met de architect 
contact opnemen om te vragen hoever hij is en wanneer we zo’n 
moment kunnen organiseren! 
Als half januari nog geen uitnodiging en/of datum is ontvangen voor het 
in de mail genoemd overlegmoment, zal Piet een herinnering sturen. 
Belangrijk in deze case is de situering van de beoogde waterspeelplaats 
met een verplicht educatieve waarde en welke invloed heeft deze op de 
inrichting van de Groote Melanen, m.n. in de omgeving van de 
kanovijver. 

3. Er komt weinig nieuws los over de ontwikkelingen betreffende de 
zwembaden in Bergen op Zoom. Tijdens de politieke discussieavond in 
aanloop naar de gemeenteraadsverkiezingen van 2014 hebben immers 
alle politieke partijen voor 100% gegarandeerd dat het zwembad van 
Halsteren in de toekomst open zal blijven.  
Ook rondom de ‘Stichting behoud zwembad de Melanen’ blijft het erg 
stil. (laatste nieuws op hun website dateert van 31 mei 2014). 
Ontwikkelingen betreffende zwembad de Melanen zal ook als 
agendapunt worden opgevoerd tijdens het overleg met de wethouders 
d.d. 2-2-2015. 

4. Ad van de Vrede geeft de stand van zaken weer. 
Het Groene Hart: in 2014 is een leefbaarheidsmonitor ontwikkeld, 

 
 
 
 
 
 
 
 
Piet 
12-1-
2015 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Geert 
en Piet 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
5. Plusbus 
 
 

waaruit 5 werkgroepen zijn ontstaan. Regelmatig is er overleg met de 
kerngroepen: dus positieve ontwikkelingen. 
De leefbaarheidsmonitor van 2014 zal gebruikt worden als een 
nulmeting. In januari / februari 2015 zal een zelfde onderzoek worden 
herhaald, zodat al of niet progressie kan worden waargenomen. 
Verdere stappen die zeker genomen gaan worden zijn: 
- Adoptie vuilnisbakken en  
- Contacten met de jongeren. 
Frankenberg: Om de burgerparticipatie in de Frankenberg van de grond 
te krijgen, zal eerst de achterban geraadpleegd moeten worden om na 
te gaan of er medewerking van de buurtbewoners is voor het opstarten 
van verschillende projecten. Deze stap wordt door de initiatiefnemers 
nog steeds niet gezet. Dus stagneert de zaak.  

5. De Stichting heeft een startsubsidie van € 7.500,-- mogen ontvangen en 
door de nationale Ouderenfonds is een Mercedesbus voor 9 personen 
beschikbaar gesteld. 
Voor de posten Coördinator en Centralist zijn voldoende vrijwilligers 
beschikbaar om deze posten te kunnen bemensen. Indien er extra 
inkomsten gegenereerd kunnen worden, zal de leasebedrag verlaagd 
kunnen worden. Er kan eventueel extra gelden binnenkomen via de 
reclame op de bus. Men is hierover nog in onderhandeling. Ton 
Tielemans heeft reeds toegezegd te zorgen voor de acquisitie en Ad 
Nagtzaam zal dan zorg dragen voor het beplakken van de reclames op 
de bus. De bus gaat naar grote waarschijnlijkheid rijden per 1-5-2014. 
Gemeld wordt dat mede door de support van Ad van de Vrede en de 
Dorpsraad in de persoon van Wim Stassen de plusbus toch weer gaat 
rijden in Halsteren, nadat deze eerder door de gemeente is 
wegbezuinigd. CHAPEAU! 

 Verkeer en Veiligheid Halsterseweg (brief Politiek) 
 

Waarschijnlijk is de aanpak van de Halsterseweg niet opgenomen in de 
begroting van de gemeente in de komende 4 jaar.  
Tijdens de debatavond in februari in aanloop naar de 
gemeenteraadsverkiezingen van 2014 hebben echter alle politieke partijen 
uitgesproken dat de Halsterseweg wel in deze raadsperiode zal worden 
‘aangepakt’.  
Er ligt een brief klaar om de politieke partijen te bevragen wat hun standpunt 
is na de eerder gedane toezegging.  
De brief wordt verstuurd naar de griffie, met het verzoek deze te 
verspreiden onder de politie partijen.  

 
 
 
 
 
 
 
Piet 
12-1-
2015 

4 Nieuwe onderwerpen/ ingekomen 
stukken 

Nieuwe afspraak met de wethouders De nieuwe afspraak is gemaakt op 2-2-2015. 
 

 

5     

6 Rondvraag Vragen, ingebracht door Dirk van Hulst: 
1. Aan de Wouwseweg tussen het 

gasstation tot aan Houghling 
koeling in het open veld kan daar 
ook niet een bloemenveld gezaaid 

 
1. In principe zal de gemeente dit wel toestaan. De gemeente doet dit niet 

zelf, dus zal er een gegadigde gezocht moeten worden, die dat op zich 
wil nemen (burgerparticipatie). 
 Eugène van de Eijnden is eventueel belangstellende als er 

 
 
 
 
 



worden, ter opfleuring van de 
omgeving?  
 
 
 

2. Kan de plaats van de oude Lidl 
gebouw niet ingericht worden voor 
een schooltuin voor de beide 
Basisscholen in de Rode Schouw , 
of een gedeelte ervan? 

3. Het kruispunt, Wouwseweg- 
Langstraat is onoverzichtelijk , ook 
de bestrating is erg ongelijk. Kan 
dat verbeterd worden? 

Vragen, ingebracht door Jos van 
Buijten: 
1. Kan het bord van Castria aan begin 

Wouwseweg niet worden 
weggehaald? 

2. Hij maakt zich zorgen om de 
Kruisberg. Het is er druk, 
onoverzichtelijk en er is een jongen 
die de lantaarnpalen steeds uittrapt. 
Kan er een fietspad worden 
aangelegd achter de sloot? 

Opmerking door jan van Trijen: 
 
Vraag, ingebracht door Piet Soffers 
1. In BN de Stem stond een 

onduidelijk artikel over de 
herindeling van de wijkagenten. 
Wie weet nu hoe het zit? 

goedkeuring is van de gemeente. 
Standpunt van de gemeente in deze zal nagevraagd worden in het 
gesprek met de wethouders d.d. 2-2-2015. Bij een positief antwoord zal 
dit teruggekoppeld worden aan de initiatiefnemer. 
 

2. Dit terrein is van de Lidl. Eerst zal de interesse van beide scholen 
gepeild moeten worden. Dan kan men toestemming vragen aan de Lidl. 
 

 
 
3. De omliggende gronden zijn particulier bezit. Bovendien ligt er een 

verkeersdrempel en het kruispunt ligt binnen de 30 km-zone. Advies is 
om het slechte uitzicht te bespreken met de bezitters van de 
omliggende gronden. 

 
 
1. Tijdens de vergadering werd deze vraag niet beantwoord. 

 
 
2. Een betere oplossing zou zijn om de sloot te vervangen door buizen, en 

daarop een voetpad aanleggen. Deze problematiek is al eerder 
aangekaart door enkele politieke partijen. 
Deze zaak zal ook worden voorgelegd aan de wethouders in het 
gesprek van 2-2-2015. 

 
Tot zijn grote verbazing woont hij volgens de bewegwijzering van de ANWB 
niet meer in Halsteren West, maar in Halsteren Zuid. 
 
1. Ad van de Vrede zal een overzicht met de nieuwe en juiste indeling 

mailen naar de Dorpsraad. Dan kan de Dorpsraad de goede namen 
zetten op hun website. 

 
 
Geert 
en Piet 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Geert 
en Piet 
 
 
 
 
 
 
Ad v.d. 
Vrede 
8-1-
2015 

7 Sluiting Door de voorzitter Volgende ledenvergadering op 5-2-2015  

 
Piet Soffers 
Secretaris  

 
 

  
 


